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O nas–tekst łatwy do czytania i rozumienia (ETR) 

 

Gdzie jesteśmy? 

Szkoła Podstawowa nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi znajduje się w 

Zgierzu w dwóch budynkach. 

Budynek 1 znajduje się przy ulicy Piłsudskiego 1 i chodzą do niego 

dzieci do oddziałów przedszkolnych i klas od pierwszej do szóstej. 

 

Budynek 2 znajduje się przy ulicy Musierowicza 2 i chodzą do niego 

uczniowie do klasy siódmej i ósmej. 
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Jak wejść do budynku 1 przy ulicy Piłsudskiego 1? 

To główne wejście do budynku 1 szkoły od strony ulicy Piłsudskiego 1. 

Metalowe drzwi z prawej strony są otwarte.  

 

Wchodzisz przez nie do pomieszczenia ze szklanymi drzwiami.  

Na środku szklanych drzwi znajduje się dzwonek. 
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Jak zadzwonisz drzwi otworzy Ci osoba, która pomoże Ci 

znaleźć miejsce gdzie chcesz iść.  

To wejście boczne do budynku 1 szkoły od Placu Stu Straconych. 

 

Jest dostosowane dla osób niepełnosprawnych. 

Po wejściu przez metalowe drzwi musisz kierować się w lewą stronę.  

Po dojściu do szklanych drzwi naciśnij dzwonek znajdujący się po 

lewej stronie drzwi z żółtą kartką.  

 

Drzwi otworzy Ci osoba, która pomoże Ci znaleźć miejsce gdzie chcesz 

iść. 
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Jak wejść do budynku 2 przy ulicy Musierowicza 2?. 

Do budynku 2 szkoły można wejść od ulicy Musierowicza 2 przez 

bramę 

 

Wejdź schodami na górę: 

 

Za szklanymi drzwiami, będą jeszcze jedne szklane drzwi. 
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Przed drzwiami jest dzwonek i okienko do pań woźnych. 

 

Są to osoby, które pomogą Ci znaleźć miejsce gdzie chcesz iść. 

Od wejścia do naszej szkoły musisz iść w lewą stronę. 

Co robimy? 

Uczymy i wychowujemy dzieci w wieku od 7 do 15 lat. 

 Nauka w naszej szkole jest bezpłatna. 
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Zajęcia obowiązkowe odbywają się pięć dni w tygodniu od 

poniedziałku do piątku od godziny 7.00 do godziny 15.00. 

W naszej szkole są klasy integracyjne. 

 W klasach integracyjnych uczą się dzieci 

zdrowe i mające orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego. 

Orzeczenie to taki dokument, który opisuje jak nauczyciele mają 

uczyć i pomagać dziecku choremu. 

Dzieciom chorym pomagają też nauczyciele specjaliści 

, którymi są pedagog, psycholog, logopeda, 

terapeuta, nauczyciel wspierający. 

Uczniowie ćwiczą w sali gimnastycznej. 



7 
 

W świetlicy szkolnej dzieci bawią się i uczą 

 

W szkole jest stołówka, gdzie uczniowie jedzą obiady 

 

W szkole uczniowie mogą wypożyczyć książki w bibliotece 

 

Jak załatwić sprawę w szkole? 

Możesz przyjść do sekretariatu szkoły do budynku 1 lub do budynku 2. 

Sekretariat to biuro, w którym możesz też zostawić pisma i inne 

dokumenty. 

 

Osoby w sekretariacie pomogą Ci załatwić każdą sprawę. 
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Sekretariaty w obu budynkach są czynne od poniedziałku do 

piątku od godziny 8.00 do godziny 16.00. 

To są drzwi do sekretariatu szkoły i pokojów dyrekcji na parterze  w 

budynku 1.  

To są drzwi do sekretariatu i pokoju wicedyrektora szkoły na parterze 

w budynku 2.  
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Możesz umówić się z dyrektorem lub wicedyrektorem: 

 

Dyrektorem szkoły jest Magdalena Medyńska. 

Wicedyrektorem przy ulicy Piłsudskiego 1 jest Aneta Szwajkiewicz. 

Wicedyrektorem przy ulicy Musierowicza 2 jest Teresa Gębicka. 

Możesz do szkoły zadzwonić: 

 

do budynku 1 przy ulicy Piłsudskiego pod numer: 427162650  

lub do budynku 2 przy ulicy Musierowicza 2 pod numer: 427162767 

Możesz wysłać e-mail na adres: 

 sp1@miasto.zgierz.pl  

Możesz napisać pismo i wysłać je na adres: 

do budynku 1: 

Szkoła Podstawowa nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi 

ulica Piłsudskiego 1, 95-100 Zgierz  

lub do budynku 2: 

Szkoła Podstawowa nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi 

ulica Musierowicza 2, 95-100 Zgierz 

mailto:sp1@miasto.zgierz.pl
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Informacje o szkole znajdziesz także na stronie internetowej: 

 

Adres strony szkoły: https://sp1.miasto.zgierz.pl/  

Wiadomości ważne dla Ciebie:  

 Możesz poprosić do pomocy dowolnie wybraną przez ciebie 

osobę, która ułatwi Ci załatwienie sprawy w szkole. 

 Możesz poprosić o tłumacza języka migowego, ale ktoś bliski 

niech zadzwoni do szkoły i powie, że chcesz tłumacza, na trzy dni 

przed twoim przyjściem do szkoły. 

Możesz przyjść z psem asystującym, ale musisz zadzwonić i o 

to zapytać. Musisz mieć też dokumenty, które mówią o tym, że twój 

pies to pies asystujący lub przewodnik i że był szczepiony. 

https://sp1.miasto.zgierz.pl/

